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Št.: 900-2/2024/4 
Datum: 17. 4. 2024 

 
ZAPISNIK 

 
22. seje Sveta zavoda CIRIUS-a Vipava, dne 17. 4. 2024 ob 17.00 uri v zbornici. 
 
Navzoči: Alenka Premrl Lemut, Tatjana Pregeljc, Katja Bucik, Iris Ličen, Nataša Nardin, Alenka 
Gerk Ljubič, sindikalna zaupnica Lucija Praček, ravnatelj Alojzij Adamič. 
 
Odsotni: Mojca Črnigoj – opr., Jožko Andlovic,– opr., Miro Teinović – opr., Ivo Volk, 
pomočnici ravnatelja Petra Rijavec, Mateja Kete Černe in Marjeta Bratož.  
 
 
Dnevni red so člani prejeli z vabilom: 
 
1. Potrditev dnevnega reda 

2. Pregled in potrditev zapisnika 21. redne seje.  

3. Vzgojni načrt in prilogi 

• Deeskalacijske tehnike 

• Koraki ukrepanja 

4. Pravila šolskega reda 

5. Cenik 

6. Razno 

 

Točka 1 

Potrditev dnevnega reda. 

 

Predsednica Sveta zavoda pozdravi prisotne in daje na glasovanje potrditev predlaganega 

dnevnega reda. 

Sklep  številka 22.1.: 
Svet zavoda CIRIUS Vipava (6 glasov ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN) potrjuje dnevni red 22. seje. 
 
Točka 2 
Pregled in potrditev zapisnika 21. seje. 
 
Zapisnik je bil po predlogu ravnatelja dopolnjen, in sicer v 2. in 3. odstavku 4. točke. 
 
Sklep  številka 22.2.: 
Svet zavoda CIRIUS Vipava (6 glasov ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN) potrjuje zapisnik 21. seje.  
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Točka 3 
Vzgojni načrt in predlogi 
 
Ravnatelj pove, da sta bila dokumenta predstavljena vsem strokovnim delavcem in staršem. 
Starši so imeli na pripravljena predloga nekaj pripomb (predvsem v delu, ki govori o prepisu 
učencev v drugo ustanovo, brez vednosti staršev…). Po uskladitvi sta bila dokumenta 
oblikovana v zadovoljstvo obeh strani (ustanove in staršev). 
Ravnatelj tudi članom Sveta zavoda na kratko predstavi vsebino obeh dokumentov. Pove, kaj  
je ustanova hotela doseči s pripravo dokumentov, katere cilje zasleduje. Pove tudi, da 
ustanova aktivno izobražuje zaposlene za ukrepanje ob pojavu agresije ali drugih dejanj, ki 
niso običajni. V ta namen je ustanova nabavila tudi nekaj SOS gumbov, ki so namenjeni 
zaposlenim, ki delajo z učenci, ki so najbolj ogrožajoči za druge učence in zaposlene. Vse delo 
je usmerjeno predvsem v to, da se zagotovi vsem, da so sprejeti in se počutijo varno. 
Ravnatelj pove, da ustanova izobraževanja za zaposlene podpira, jih organizira, zaposlen 
napotuje in jih tudi plača. 
Ravnatelj pove, da se je struktura učencev vključenih v CIRIUS Vipava spremenila, zato je 
potrebno spreminjati pristope dela. Določene tehnike, ki se jih že uporablja so uspešne, če se 
vsi ravnajo tako, kot je dogovorjeno. Svetovalna služba sedaj deluje v polni zasedbi in je 
močna podpora pedagoškemu kadru.  
 
Sklep  številka 22.3.: 
Svet zavoda CIRIUS Vipava (6 glasov ZA, 3 PROTI, 0 VZDRŽAN) potrjuje Vzgojni načrt CIRIUS 
Vipava in prilogi. 
 
Točka 4 
Pravila šolskega reda 
Sklep številka 22.4.: 

Svet zavoda CIRIUS Vipava (6 glasov ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN) potrjuje Pravila 

šolskega reda CIRIUS Vipava. 

 
Točka 5 
Cenik. 
 
Ravnatelj predstavi nov cenik, v katerem so nove postavke v skladu z dopolnjenim Aktom o 
ustanovitvi (https://ciriustest.splet.arnes.si/center/#dokumenti). Tudi cenik, v katerem so 
nove postavke: Diagnostika in svetovanje, Izobraževanje, Najem vozil, Najemnine in uporaba 
prostorov, Fotokopiranje. Tudi nov cenik je objavljen na spletni strani: 
https://ciriustest.splet.arnes.si/center/#dokumenti. Ravnatelj pove, da so cene postavljene 
na podlagi izračunov in, pri najemih vozil tudi na podlagi podatkov cen dajanja v najem vozil, 
drugih ponudnikov. Vsi kombiji so tudi prilagojeni za prevoz invalidov, kar naj se pripiše v 
cenik. Članica sveta vpraša, če je najem kombija za zaposlen kaj ugodnejši. Ravnatelj pove, 
da je cena ena in enotna za vse. Cena prehrane ostaja ista, prav tako storitve iz pralnice. 
Prehrana je sedaj organizirana na način, da za tiste, ki nimajo diete kosilo dobavlja zunanji 
dobavitelj, diete in druge obroke zagotavlja osebje iz CIRIUS Vipava. Z novim šolskim letom je 
predlog, da se obroki uskladijo na način, da bi združili zajtrk in dopoldansko malico, torej bi 
bil ob 8.30 večji obrok. Članico Sveta je zanimalo kako je ustanova zadovoljna z zunanjim 
izvajalcem, dobaviteljem kosila. Ravnatelj pove, da je dobavljeno kosilo v skladu z 
dogovorjenim, zaenkrat je ustanova zadovoljna. Delo v kuhinji CIRIUS Vipava je stresno, 
kronično primanjkuje osebja. S 17.4.2024 se je v kuhinji zaposlilo dodatno delavko za 
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polovični delovni čas – pomoč pri pomivanju in pospravljanju. Da se nastala situacijo rešuje z 
upokojenci. Predstavnika staršev je zanimalo, kako se rešuje glede kuhanja obrokov med 
vikendi. Ravnatelj pove, da vikendi niso problem, ker je vključenih manj otrok in lahko vse 
naredi 1 zaposlen iz kuhinje. 
 
Sklep številka 22.5.: 

Svet zavoda CIRIUS Vipava (6 glasov ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN) potrjuje nov Cenik 

CIRIUS Vipava. 

 
Točka 6 
Razno. 
Ravnatelj pove, da se že veliko dogaja okrog praznovanja 60-letnice, ki bo 2025 (urejanje 

okolice, igrišča pod lipo, učilnice na prostem…).  

Glede novogradnje Centra pove, da le ta stoji, čaka se dokument Direkcije Republike 

Slovenije za vode (DRSV), nato se lahko nadaljuje z naslednjim korakom. Predsednica vpraša 

glede donacije Pivka, ali je denar že porabljen in zakaj točno je bil porabljen. Ravnatelj pove, 

da je skoraj porabljen, vložen je bil v urejanje učilnice na prostem, sedaj se dela še nadstrešek, 

ki bo še plačan iz te donacije. Ustanova ima v Pivki še nekaj nepremičnin (gozd, druge 

parcele..), treba bi bilo razmislit kaj bi s tem naredili. Predsednica predlaga, da bi povprašali 

glede vrednosti in se pozanimali glede interesa za nakup. 

Predsednica se zahvali prisotnim za udeležbo, tiste, ki se sestanka niso udeležili, bi bilo treba 

vprašati glede vzroka odsotnosti. 

 

 
Seja se je zaključila ob 18.30 uri. 
  
Zapisali:       Predsednica Sveta zavoda: 
Tatjana Pregeljc      Alenka Premrl Lemut  
 


